



وزارة الصحة
Ministry of Health

وظائف بالتكليف | Job Openings



Job openings for the Assistant Deputyship for International Collaborations

As part of MOH efforts to search for qualified employees within the ministry, The Assistant Deputyship for International Collaborations is looking for employees for the following position:

Required positions:

1. International cooperation specialist.

The conditions:

1. English proficiency (writing and speaking).
2. Effective communication skills.
3. Problem solving skills .
4. Microsoft Office proficiency (mainly excel
5. Minimum of 2 years experience.
6. Must pass the interview

وظائف بالتكليف لدى الوكالة المساعدة للتعاون الدولي

في إطار البحث عن الكفاءات من داخل الوزارة ، تعلن الإدارة العامة عن حاجتها لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديها حسب الآتي :

الوظائف المطلوبة:

1. أخصائي تعاون دولي

الشروط المطلوبة:

1. اجادة اللغة الإنجليزية (كتابه وقراءه) .
2. مهارات التواصل الفعال .
3. القدرة على حل المشكلات .
4. اجادة استخدام برنامج Microsoft Office .
5. خبره لاتقل عن سنتين .
6. اجتياز المقابلة الشخصيه .

If you have the qualification and are interested to join the working team, kindly send your resume to the following email:

amsalzahrani@moh.gov.sa

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الالكتروني

amsalzahrani@moh.gov.sa



وزارة الصحة
Ministry of Health

وظائف بالتكليف | Job Openings



Openings for The Property Tracking General Department

As a part of MOH efforts to search for qualifications within the ministry, Work Environment Development Department is looking for a number of qualified employees of the ministry to participate and contribute in achieving the objectives of the ministry.

Required positions:

1. Engineer \ Architect.
The conditions: Previous experience in administrative work
2. Administrative.
The conditions: Previous experience
3. Specialist.
The conditions: Previous experience in secretarial work
4. Secretary.
The conditions: Previous experience in secretarial work
5. Construction monitor.
6. Surveyor.

وظائف بالتكليف لدى الإدارة العامة لمتابعة الممتلكات

في إطار البحث عن الكفاءات من داخل الوزارة ، تعلن الإدارة العامة عن حاجتها لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديها حسب الآتي :

المجالات المطلوبة:

١. مهندس / مهندس معماري.
٢. اداري / ادارية
الشروط: سابق خبره في الاعمال الاداريه.
٣. أخصائي / أخصائية
الشروط: سابق خبره.
٤. سكرتير / سكرتيرة
الشروط: سابق خبره في الاعمال السكرتارية.
٥. مراقب إنشآت
٦. مساح

If you have the qualification and interested to join the working team, kindly send your resume to the following email:

Property@moh.gov.sa

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الالكتروني

Property@moh.gov.sa



وزارة الصحة
Ministry of Health

وظائف بالتكليف | Job Openings



Openings for E-Health and digital transformation Agency

As part of MOH efforts to search for qualified employees within the ministry, the agency is looking for employees to work with it as follow:

Required positions:

1. Clinical applications analyst.

وظائف بالتكليف لدى وكالة الوزارة للصحة الإلكترونية والتحول الرقمي

في إطار البحث عن الكفاءات من داخل الوزارة، تعلن وكالة الوزارة للصحة الإلكترونية والتحول الرقمي عن حاجتها لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديها حسب الآتي :

المجالات المطلوبة:

1. محلل تطبيقات إكلينيكية.

The conditions:

1. Bachelor's degree in any of the following specializations (Medicine, Pharmacology, Nursing, laboratory, or supportive Medical majors) or Master degree in Health informatics - preference.
2. Two years of experience working in the field of specialization on an electronic medical system or similar medical applications with having the knowledge of the role and importance of these systems and how it works
3. Proficiency in the English language
4. Proficiency in using the computer and Microsoft Office software.
5. Proficiency of the communication skills.
6. Obtaining a professional project management certificate (PMP).
7. Obtaining change management certificate.

الشروط المطلوبة:

- 1- المؤهل العلمي بكالوريوس في أي من التخصصات التالية:- (الطب، الصيدلة، التمريض، المختبر، أو الأقسام الطبية المساندة) - أو ماجستير معلوماتية صحية - أفضلية
- 2- خبرة سنتين في العمل في مجال التخصص على نظام طبي إلكتروني أو تطبيقات طبية مشابهة مع وجود المام تام بدور وأهمية هذه الأنظمة وكيفية عملها
- 3- إجادة اللغة الإنجليزية.
- 4- إجادة استخدام الحاسب الآلي وبرامج المايكروسوفت أوفيس
- 5- إجادة مهارة التواصل.
- 6- الحصول على شهادة إدارة المشاريع الاحترافية (PMP)
- 7- الحصول على شهادة إدارة التغيير (Change Management)

If you have the qualifications and interested to join the working team, kindly send your resume to the following email:

fmharbii@moh.gov.sa

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإلكتروني

fmharbii@moh.gov.sa